
 

                                                                                   
 

 

Råd för funktionshinderfrågor 

vid idrottsnämnden och Stockholm 

Globe Arena Fastigheter AB 

  

  

 

 

   
 

 Tid Onsdagen den 22 september 2021  

kl. 14:00 – 15:45 
 

  

 Plats Skype-möte 

 
   

 Justerat 2021-10-03 

 

 

__________________            _________________ 

 Dolores Back                         Eva Söderbärj 

 

 

  

Närvarande ledamöter: 

 Dolores Back, ordförande – Neuroförbundet Stockholm 
Jan Delvert, ledamot – Storstockholms lokalförening av 
Personskadeförbundet (RTP)                                                            
Eva Söderbärj, vice ordförande – För barn, unga och vuxna med 
utvecklingsstörning (FUB Stockholm) 
Robin Slätt, ledamot – Föreningen för Hörselskadade och Döva 
Barn med Familjer (FHDBF) 
Teresa Melin, ledamot – Astma- och Allergiföreningen i 
Boris Samuelsson, ledamot - Synskadades Riksförbund (SRF) 

                                                      

 

Närvarande idrottsförvaltningen 

Marina Högland, förvaltningschef 

Marie Norrberg, rådssekreterare 

Jenny Åhsberger § 6 

Niklas Pettersson § 7 

                                                             
 

 § 1. 
Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 

 

 
 § 2. 

Val av protokollsjusterare 
Ordförande Dolores Back utsågs att tillsammans med Eva 
Söderbärj justera dagens protokoll. 
 
 

 § 3. 
Föregående protokoll 
Protokoll nr 4 från funktionshinderrådet vid idrottsnämnden fört den 
16 juni 2021 godkändes. 
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§ 4. 
Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 28 september 
Förvaltningschefen Marina Högland informerade om ärendena till 
idrottsnämndens sammanträde den 28 september. 
 
Rådet har en synpunkt på ärendet om Svar på motion (V) - 
stadsövergripande strategi samt framtagande av 
konceptbyggnad för parklekar. Under rubriken Tillgänglighet har 
förvaltningen skrivit: ”En strategi för stadens parklekar behöver 
genomsyras av ett tillgänglighetsperspektiv så att alla barn och 
unga i Stockholm ges möjlighet att utifrån sina förutsättningar ta del 
av det parklekarna”. 
 
Rådet önskar förtydliga vikten av att det även måste vara 
tillgängligt för föräldrarna för att det ska vara tillgängligt för barn 
och unga. 
 
 

 § 5. 
Inkomna remisser 
Inga inkomna remisser som berör rådet 
 
 
§ 6. 
Dragning om idrottsförvaltningens uppdrag inom LSS 

- Jenny Åhsberger, fritidsutvecklare på Strategiska staben 
 
Uppdraget - Verka för att det ska finnas ett tillgängligt och brett 
kultur-och fritidsutbud som målgruppen personer i LSS-bostad kan 
ta del av. En del i detta består av: 
 

• Stötta olika arrangörer, t.ex. föreningar, organisationer m.m. 

• Utbildningar för arrangörer, pedagoger och ledare  

• Tidsbudgetstudien och intervjustudien 

• Nätverka och arbeta uppsökande 

• VP 2021 ny referensgrupp med målgruppen  

• Informationskanal om aktiviteter till målgruppen 

• Seminariedagen Den fria tidens kvalitet i LSS-bostad 

 
Information om utbud och aktuella aktiviteter går ut via 
förvaltningens direktkontakter med enhetschefer på alla LSS-
bostäder i Stockholms stad samt via Kultur- och fritidsombud. 
Förvaltningen skickar nyhetsbrev varje vecka med tips om aktuella 
aktiviteter. 
 
Robin Slätt och Janne Delvert ställde frågan om varför inte 
motsvarande resurser och utbud finns för personkrets 3 som för 
personkrets 1 och 2. 
Robin Slätt poängterar vikten av utbudet för personkrets 3 då t.ex. 
döva personer efter corona har blivit väldigt socialt begränsade 
p.g.a. sitt språk och sin hörsel. 
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Förvaltningschef Marina Högland svarar att detta är en fråga som 
rådet behöver ta med sig och driva vidare då detta är större än att 
vara en enskild kommunal förvaltningsfråga. 
 
Janne Delvert har väckt frågan med Funktionsrätt Stockholms stad 
(FRSS) – rådet kommer driva denna fråga intressepolitiskt. 
 
Mer information om uppdraget finns att läsa på Stockholm.se under 
”Fritid för dig som bor i LSS-bostad”. 
 
 
§ 7.  
Information om uthyrning av skolans idrottslokaler samt 
Goalball i Gubbängshallen 

- Niklas Pettersson 
 
Rådet har efterfrågat information kring vad som gäller 
ansvarsmässigt och försäkringsmässigt för de föreningar som hyr 
skolans idrottslokaler. 
Niklas Pettersson, avdelningschef för idrottsverksamhet inne 
svarar att arbetsmiljöansvaret ligger på rektorn för skolan samt för 
skolans utrustning. De flesta skolor lånar ut sin utrustning till 
föreningslivet som under kvällstid bokat skolans idrottslokal. 
 
Rådet undrar vad som gäller vid användandet av 
gymnastikutrustning i idrottshallarna och vilka försäkringar som 
täcker eventuella skador på utrustningen samt på lokalerna.  
Niklas Pettersson svarar att Riksidrottsförbundet har en 
skadeförsäkring som alla föreningar per automatik är anslutna till. 
Förvaltningen har försäkring via S:t Erik försäkring för hallar och 
anläggningar. 
 
Rådet undrar vem ansvaret ligger på vid personskador som sker till 
följd av t.ex. trasig golvmatta.  
Niklas Pettersson svarar att i sådant fall ligger ansvaret på 
förvaltningen. 
 
Goalball i Gubbängshallen 
Förvaltningen har erbjudit möjligheten att få assistans av en 
vaktmästare för t.ex. nedhissning av målburar för att underlätta 
hanteringen av utrustningen. 
 
 
 
§ 8.  
Verksamhetsplan 2022 
Senast den 1 november önskar förvaltningen få in 
funktionshinderrådets önskemål och medskick för att hinna arbeta 
med de medskick som inkommer.  
 
Ett möte bokas in den 19 oktober kl 14:00 där funktionshinderrådet 
diskuterar sina medskick. 
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§ 9. 
Kommande rådsmöten – digitala eller fysiska möten 
Funktionshinderrådet bestämde att de fortsätter tillsvidare med att 
ha sina möten digitalt.  

 
 § 10.  

Bevakningslistan 
Bevakningslistan uppdaterades med aktuell information. 
 
 
§ 11.  
Övrigt 
Rådet önskar få till ett gemensamt möte med fastighetsnämndens 
råd. Marie Norrberg ser över möjligheten med fastighetsnämndens 
rådssekreterare. 
 
Boris Samuelsson framförde synpunkter angående behovet av 
syntolkning på stadens anläggningar vid evenemang. 
Staden/förvaltningen måste snarast se till att det finns 
syntolkningsfaciliteter på stadens arenor, så att det finns en enkel, 
bra och enhetlig lösning som gör det möjligt för synskadade att ta 
del av syntolkning där det erbjuds. 
 
Förvaltningen tar med sig frågan och återkommer till rådet. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Funktionshinderrådets nästa sammanträde - 20 oktober 
2021. 
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